
Geachte heer, mevrouw. Sappemeer,  13-02-2020

Ik lees dat u verkennend onderzoek doet naar de behoefte van de 26GHz band voor 
gebruik met de 5G technologie.
Met grote verbazing neem ik kennis van deze verkenning, daar naar mijn weten op dit 
moment alleen een lange termijn onderzoek bezig is, wat betreft de gezondheids effecten 
van draadloze technologieën met de 3G frequentie band.
Gezien de oproep van de Raad van EU in resolutie 1815 lijkt me dit initiatief overbodig.
Bij deze roep ik u dan ook op om dit verkennend onderzoek te stoppen, en mee te gaan in 
de overwegingen van de gemeente Brussel, om gezondheid boven 
economisch/tecnologisch gewin te plaatsen.

Met vriendelijke groet,  Robert Teune

Voormalig ICT-er, dpl onderofficier verbindingstroepen.
 


